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PROTOKÓŁ Nr XVII/2015 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 24 listopada 2015 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     14 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie               1000 
 
 
 
Radni obecni na sesji  
 
1. Borkowski Bartosz  
2. Ciapała Jacek 
3. Czerwiński Władysław 
4. Rafał Fogiel 
5. Gaczkowski Michał 
6. Gaik Sebastian 
7. Kuczyński Ireneusz 
8. Królik Grzegorz 

  9. Ratajczyk Jan                                                                                                                 
10. Ruciński Konstanty                                                                                                                        
11. Stobiecki Adam    
12. Szczur  Sławomir                                                                                                                                         
13. Warmus Włodzimierz   
14. Włóka Mirosław                                                                                              

 
 

 
 
Nieobecni członkowie Rady Miejskiej 
 

  1. Milerowski Zygmunt 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
 
                                                            
1. Burmistrz Sulejowa                                                 Wojciech Ostrowski 

  2. Skarbnik Gminy Sulejów                                         Czesław Pacan   
  3. Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego           Krzysztof Stębelski    
  4. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych    Michał Kieszkowski                                             
  5. Radny Rady Powiatu                                                 Tomasz Michalczyk 
  6. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego                Elżbieta Purgał-Gębalska  
                                                                                         Bogusława Dudkiewicz 
                                             
  7. Inspektor Urzędu                                                       Kamila Ciupa 
                                                                                         Sławomir Rybak 
  8. Radcy prawni                                                             Michał Król 
  9. Komendant Komisariatu Policji                                 Bogdan Ociepa 
10. Przewodniczący Samorządów Mieszkańców             Małgorzata Domosławska 
                                                                                          Marcin Gadomski 
11. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
 
 
 
 
                                                               

P u n k t 1 
 

 
 
Otwarcia XVII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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P u n k t 2 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 
Uwagi do porządku obrad wnieśli: 
 
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Konstanty 
Ruciński przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej podjęty na posiedzeniu w dniu 
19 listopada 2015 r.  
 
 
 

WNIOSEK 
            Komisja wnioskuje, aby wykreślić z porządku obrad  
            sesji projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na  
            działalność Burmistrza z uwagi na złożoność sprawy  
            i pozyskania dodatkowych opinii w tym temacie.  
 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod  
głosowanie zgłoszoną propozycję zmiany do porządku obrad: 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
 
za                                13                                                                                                                  
przeciwnych                 0 
wstrzymujących           1 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok 

szkolny 2014/2015. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2015 – 2019. 
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r. 
7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej. 
9. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego. 
10.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia miejscowości, określenia dziennych 

stawek opłaty miejscowej, terminów płatności i sposobu ich poboru na terenie 
Gminy Sulejów.                               

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku.  

12. Projekt uchwały w sprawie określenia opłat za wodę pobierana z urządzeń 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wprowadzenia ścieków do zbiorowych 
urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków w okresie od 1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r. 
dla Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie. 

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju                                  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2016 – 2020. 

15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych 
na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez 
część roku. 

16. Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości, 
na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe wykorzystywanych 
jedynie przez część roku. 
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17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na 
których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe wykorzystywanych 
jedynie przez część roku. 

18. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Sulejów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Sulejów oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

19.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu 
dzierżawcy nieruchomości. 

20. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Programu Współpracy Gminy 
Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2016 r., 

21. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym 
organizacyjnych) sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 2016 
r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych 
zleconych przez Gminę Sulejów organizacją pozarządowym. 

22. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet 
radnym. 

23. Interpelacje radnych. 
24. Wnioski, zapytania i informacje. 
25. Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 
26. Zakończenie obrad. 

       
 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
 
za                              13                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         1 
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P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
  
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk  
 Odniósł się do informacji międzysesyjnej Referatu Promocji, Kultury,  
               Turystyki i Sportu. Stwierdził, że bardzo skromnie została zorganizowana  
               uroczystość 11 listopada - obchody 97 rocznicy Odzyskania  
               Niepodległości przez Polskę.                                                                                       
               Uważa, że należy zachęcić dzieci i młodzież do udziału  
               w organizowanych uroczystościach. Takie wydarzenia w Gminie Sulejów 
               powinny mieć szerszy zasięg.  
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
             Stwierdził, że wniesiona uwaga jest bardzo trafna.  
             Poinformował, że uroczystość 3-go Maja będzie zorganizowana na  
             Placu Straży – forma pikniku patriotycznego. 
   
 
 

P u n k t 4 
 
 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za 
rok szkolny 2014/2015. 

 
 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok szkolny 
2014/2015, osiągniecia placówek oświatowych w zakresie prowadzonej 
działalności statutowej – sport, kultura, nauka (ilość klas i ich podział na oddziały 
oraz wyniki egzaminów i sprawdzianów zewnętrznych oraz średnie wyniki miast 
województwa i kraju) przedstawił  p.o. Dyrektora Biura Obsługi Jednostek 
Oświatowych Pan Michał Kieszkowski. 
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P u n k t 5 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawi Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
Obrady sesji opuścił radny Włodzimierz Warmus.  
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych.  
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/130/2015 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata                                   
2015 - 2019, 
 
 

P u n k t 6 
 
 

Na obrady sesji wrócił radny Włodzimierz Warmus.  
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy                           
na 2015 r., 
 
Projekt uchwały przedstawi Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/131/2015 w sprawie zmian    
w budżecie gminy na 2015 r., 
 
 

P u n k t 7 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
 
Pytania i opinie w sprawie projektu uchwały zgłosili: 
 
 
Radny 
Michał Gaczkowski 

Stwierdził, że obniżka podatku zaproponowana w § 1punkt 8 podpunkt b  
jest dużo wyższa niż obniżenie ceny skupu żyta do celów podatku rolnego.  

 
 
Kierownik Referatu 
Bogusława Dudkiewicz 

Wyjaśniła, że forma zapisu w § 1punkt 8 została ustalona przez poprzednią  
Radę Miejską w Sulejowie. Można nie dokonywać takiego podziału                                     
i wówczas będzie obowiązywał jeden zapis i jedna stawka podatku.  
Na naszym terenie znajdują się duże działki i dlatego taki zapis został  
wprowadzony – dla dobra podatnika.  
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Radny 
Bartosz Borkowski 
        Uważa, że w przyszłym roku należy rozważyć zapis punktu 8.  
        Być może należy znieść podział jaki zastosowano w tym punkcie.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/132/2015 w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
 
 

P u n k t 8 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty 
targowej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/133/2015 w sprawie ustalenia  
dziennej stawki opłaty targowej. 
 
 
 

P u n k t 9 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
podatku rolnego 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/134/2015 w sprawie  
obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego. 
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P u n k t 10 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miejscowości, określenia 
dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności i sposobu ich poboru 
na terenie Gminy Sulejów.                                
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/135/2015 w sprawie  
ustalenia miejscowości, określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów 
płatności i sposobu ich poboru na terenie Gminy Sulejów.                                
 
 

P u n k t 11 
 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
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Pytania i opinie w sprawie projektu uchwały zgłosili: 
 
 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Poinformował, że firmy przewozowe odprowadzają podatki od środków  
        transportowych do ościennych gmin, ponieważ są tam niższe stawki.  
        Wnioskował, aby stawki podatku z załącznika 1 i 7 pozostawić na poziomie  
        roku 2015 .  
 
 
Kierownik Referatu 
Bogusława Dudkiewicz 
        Stwierdziła, że stawki podatku od środków transportowych nie ulegają  
        zmianie i są na poziomie 2015 r.  
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
       Stwierdził, że przy ustalaniu stawek podatku od środków transportowych                        
       na 2017 r. postaramy się,  aby były na wysokości stawek obowiązujących  
       w ościennych gminach.  
 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/136/2015 w sprawie  
ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz dodatkowych 
zwolnień z tego podatku. 
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P u n k t 12 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia opłat za wodę pobierana                          
z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wprowadzenia ścieków do 
zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Kamila Ciupa.  
 
Pytania i opinie w sprawie projektu uchwały zgłosili: 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Prosił o wyjaśnienie, dlaczego wprowadzono taka dużą podwyżkę za  
       wodomierze.  
 
 
Dyrektor MZK 
Krzysztof Stębelski 
        Poinformował, że stawki za wodę i ścieki zostają na poziomie roku 2015. 
        Wzrasta jedynie opłata za wodomierze. Dodatkowe środki finansowe  
        pozwolą na wprowadzenie zdalnego odczytu zużycia wody oraz  
        zlokalizowanie awarii na sieci wodociągowej. 
 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/137/2015 w sprawie  
określenia opłat za wodę pobierana z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę                    
i wprowadzenia ścieków do zbiorowych urządzeń kanalizacyjnych na terenie 
Gminy Sulejów. 
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P u n k t 13 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za 
zbiorowe odprowadzenie ścieków w okresie od 1 stycznia 2016 r. do 31 
grudnia 2016 r. dla Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Kamila Ciupa.  
 
Pytania i opinie w sprawie projektu uchwały zgłosili: 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Stwierdził, że nie traktuje się wszystkich mieszkańców jednakowo i jest to   
        niesprawiedliwe.  
        W 2017 r. należy, także umożliwić skorzystania z takiej dopłaty  
        mieszkańcom, którzy nie korzystają z kanalizacji sanitarnej.  
        Powinniśmy dokładać także do ścieków dowożonych.  
 
 
Dyrektor MZK 
Krzysztof Stębelski 
         Poinformował, że w 2017 r. wysokość dotacji powinna być niższa.  
         Stwierdził, że jest przeciwny wszelkim dopłatom, jednak rozważy  
         możliwości prawne zastosowania dopłaty do ścieków dowożonych.  
          
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/138/2015 w sprawie  
ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków w okresie od                       
1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r. dla Miejskiego Zakładu Komunalnego                    
w Sulejowie. 
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P u n k t 14 

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu 
rozwoju  i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
na lata 2016 – 2020”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Kamila Ciupa.  
    
 
Pytania i opinie w sprawie projektu uchwały zgłosili: 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
          Prosił, aby punkt 5 – zakup sprzętu przesunąć jako punkt 6. 
          W punkcie 5 wprowadzić zapis „rozbudowa sieci kanalizacyjnej  
          na terenie Gminy Sulejów z wyłączeniem miasta Sulejów”.  
 
 
Dyrektor MZK 
Krzysztof Stębelski 
           Wniósł autopoprawkę do projektu uchwały sprawie uchwalenia    
            „Wieloletniego planu rozwoju  i modernizacji urządzeń wodociągowych                        
           i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 – 2020” poprzez:                                    
           - punkt 5 został przesunięty na punkt 6, 
           - wprowadzenie punktu 5 w brzmieniu „ Budowa kanalizacji sanitarnej                             
             i przydomowych oczyszczalni ścieków w miejscowościach poza  
             aglomeracją Sulejowa.  
 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
          Wyraził zgodę na wprowadzenie zaproponowanej autopoprawki do  
           projektu uchwały sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju                             
           i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na                        
           lata 2016 – 2020”. 
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Radca Prawny 
Michał Król 
 Poinformował, że dokonanie takiej autopoprawki do projektu  
               uchwały jest zgodne z przepisami.  
                
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
 Poinformował, że na posiedzeniu jednej z komisji zadałem pytanie  
                Pani Katarzynie Spadło, dlaczego oddzielamy aglomerację miejską 
                od wiejskiej. Otrzymałem wówczas odpowiedź, że w pierwszej  
                kolejności należy wykonać kanalizację w Sulejowie, ponieważ nie  
                zrealizowanie tego zadania pociągnie za sobą znaczne obciążenia  
                finansowe – płacenie kar umownych.   
                Czy nie zachodzi obecnie jakaś kolizja.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            9 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      5 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/139/2015 w sprawie  
uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju  i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 – 2020”. 
 
 
 

P u n k t 15 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych 
na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część 
roku. 
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Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Kamila Ciupa.  
    
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/140/2015 w sprawie  
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez część roku. 
 
 

P u n k t 16 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 
wykorzystywanych jedynie przez część roku, 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska 
Pani Kamila Ciupa.  
    
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/141/2015 w sprawie  
terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe wykorzystywanych jedynie przez część roku, 
 
 
 

P u n k t 17 
 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 
wykorzystywanych jedynie przez część roku. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat  
Pani Bogusława Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0                                                                                                                      
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/142/2015 w sprawie  
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe wykorzystywanych jedynie przez część roku. 
 
 
 

P u n k t 18 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz określenia warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 
 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0                                                                                                                         
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/143/2015 w sprawie  
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz określenia warunków                    
i zasad korzystania z tych przystanków. 
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P u n k t 19 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Nieruchomości i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0                                                                                                                         
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/144/2015 w sprawie  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów 
i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
 
 

P u n k t 20 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu 
Współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2016 r.”.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Referatu Promocji, Kultury, Turystyki                          
i Sportu Pan Sławomir Rybak. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0                                                                                                                         
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XVII/145/2015 w sprawie 
wprowadzenia „Programu Współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2016 r.”. 
 
 
 

P u n k t 21 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu 
warunków (w tym organizacyjnych) sprzyjających rozwojowi sportu                              
w Gminie Sulejów w 2016 r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny                       
z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę Sulejów organizacją 
pozarządowym. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Referatu Promocji, Kultury, Turystyki                          
i Sportu Pan Sławomir Rybak. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                             0 
przeciwnych            0 
wstrzymujących     14                                                                                                                        
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Rada Miejska w Sulejowie nie podjęła uchwały w sprawie określenia warunków                    
i trybu finansowania realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu 
warunków (w tym organizacyjnych) sprzyjających rozwojowi sportu                              
w Gminie Sulejów w 2016 r. oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny                       
z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę Sulejów organizacją 
pozarządowym. 
 
 

P u n k t 22 
 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłacania diet radnym. 

 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.   
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński przedstawił  
negatywną opinię komisji w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 
 
 
Przewodniczący Komisji Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego Pan Mirosław 
Włóka przedstawił negatywną opinię komisji w sprawie projektu uchwały                             
w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 
 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu  
Pan Rafał Fogiel przedstawił negatywną opinię komisji w sprawie projektu 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 
 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  Pan Jan Ratajczyk  
przedstawił negatywną opinię komisji w sprawie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                               2 
przeciwnych            10 
wstrzymujących        2                                                                                                                        
 
 
Rada Miejska w Sulejowie nie podjęła uchwały w sprawie ustalenia wysokości                          
i zasad wypłacania diet radnym. 
 
 
 

P u n k t 23 
 

Interpelacje radnych 
 

Radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zgłosili interpelacji.  
 

 
P u n k t 24 

 
Wnioski, zapytania i informacje. 

 
Radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zgłosili wniosków.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
informację o realizacji interpelacji  w okresie od 30 października do dnia  
24 listopada 2015 r. 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
 Poinformował, że coraz więcej zgłaszają mieszkańcy negatywnych                       
              opinii w sprawie składowania opon przez Pana Krawca.  
              Należy podjąć działania w tym temacie.  
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Radny 
Konstanty Ruciński 
              Poinformował, że do Komisji Rewizyjnej trafiło pismo w tej sprawie. 
              Mieszkańcom udzielono odpowiedzi. Obecnie na bieżąco kontaktuje się  
              z mieszkańcami w tej sprawie. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
               Wnioskował po raz kolejny o założenie monitoringu w Sulejowie.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
               Prosił o ustawienie pojemnika na śmieci przy ul. Łęczyńskiej we  
               Włodzimierzowie, przy słupie ogłoszeniowym.  
 
                Zapytał, czy są jakieś informacje odnośnie trasy S 12.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Sprawa przebiegu trasy S 12 jest bardzo ważna dla Gminy Sulejów.  
              Wariant W 8 jest korzystny dla naszej gminy natomiast wariant  
              W 6 jest niekorzystny.        
               Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska ma wydać stanowisko 
               do 15 grudnia 2015 r.  
 
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 

Poinformował, że wystąpił do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 
z wnioskiem w sprawie trasy S 12. 
Otrzymałem odpowiedź, że decyzja zapadnie ok. 15 stycznia 2016 r.  

 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Zapytał, czy będzie pogłębiana rzeka Pilica.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Poinformował, że posiadamy projekt na pogłębienie rzeki Pilicy 
           i wszystkie wymagane zgody.  
           Jesteśmy wpisani na listę rezerwową na lata 2016 – 2022.  
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 

Poinformował, że Gmina Sulejów jest na czwartym miejscu listy  
rezerwowej.  
Dodał, że co miesiąc występuje w sprawie pogłębiania rzeki Pilicy.  

 
 
Sołtys 
Aleksandra Rycerz-Korek 

Zapytała, czy zajęcia na basenie dotyczą wszystkich dzieci z terenu 
Gminy Sulejów, czy tylko dzieci uczęszczających do szkół. 
Jeżeli dotyczy to dzieci szkolnych, to dzieci z Łazów Dabrowa nie będą  
mogły z tego skorzystać.  
 
  

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Wyjaśnił, że ten program skierowany jest do dzieci szkolnych i dlatego 
mogą z niego skorzystać tylko dzieci uczęszczające do szkół na  
naszym terenie. Aby mogły z zajęć na basenie skorzystać dzieci 
z Łazów Dąbrowa możemy zorganizować w ramach wyrównania 
wycieczkę na basen. Jest to do załatwienia.  
 

Sołtys 
Aleksandra Rycerz-Korek 

Zapytała, czy  w projekcie budżetu na 2016 r. została ujęta budowa  
drogi Łazy Dąbrowa – Sulejów.  
 

 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki        
        Poinformował, że 16 listopada 2015 r. radni Rady Miejskiej w Sulejowie  
        otrzymali projekt budżetu Gminy Sulejów na 2016 r.  
        Radni są w trakcie zapoznawania się z tym projektem.  
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Mieszkaniec 
Paweł Wąs 
            Przypomniał, że w miesiącu październiku sygnalizował modernizację  
            chodnika na ul. Lipowej.  Zadanie to jest do realizacji na zasadzie  
            współfinansowania go z Powiatem.  
            Czy są jakieś ustalenia w tej sprawie.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
             Stwierdził, że jesteśmy za realizacją tego chodnika, Powiat także wyraził  
             zgodę, jedyna trudność to czy będą środki finansowe, aby to wykonać.  
 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Mirosław Ślusarczyk 
             Zapytał, kto był autorem obniżki diet dla radnych.  
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki        
             Poinformował, że Stowarzyszenie „Sulejów dla Pokoleń” złożyło 
             do Burmistrza Sulejowa projekt uchwały w sprawie obniżenia diet dla  
             radnych Rady Miejskiej w Sulejowie.  
             Na tej podstawie Burmistrz wnioskował o włączenie tego projektu  
             do porządku obrad dzisiejszej sesji.  
             Jednocześnie dodał, że zachęca wszystkie organizacje działające na naszym  
             terenie do współpracy i składania ciekawych pomysłów.  
 
             
Mieszkaniec Sulejowa 
Mirosław Ślusarczyk 
                   Zwrócił się do Stowarzyszenie „Sulejów dla Pokoleń”, aby zajęli  się  
                   sprawami do jakich zostało to stowarzyszenie powołane i posprzątali  
                   wyrobiska pokopalniane ze śmieci. Obecnie jest tam jedno duże 
                   wysypisko śmieci. Ulotki propagandowe były wydane, ale realizacji                        
                   nie ma.  
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P u n k t 25 

 
Nie udzielono odpowiedzi w tym punkcie.  
 
 

P u n k t 26 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XVII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 24 listopada    
2015 r.  o godzinie 1410.                       
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